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БЕОГРАД, ЗРЕЊАНИН - Потпредседница Демократске странке Србије (ДСС) Санда
Рашковић-Ивић изјавила је да веома јасно види могућност да ДСС и Српска напредна
странка (СНС) формирају будућу владу и оценила да је позитивно "што је (Томислав)
Николић најавио да ће анулирати све споразуме Београда и Приштине, који су
противуставни и иду на штету Србије".

  

  

"Између ДСС и СНС постоји једно отворено питање, а то је однос Србије ка ЕУ.
Преговараћемо искрено и отворено и очекујем договор", рекла је Рашковић Ивић за
Новости.

  

Према њеним речима, Србија не треба да буде чланица Европске уније, као што не треба
да постане ни руска губернија.

  

"Останимо политички неутрални, јер је то најбољи оквир за очување слободе и за
економски развој земље", поручила је Санда Рашковић-Ивић.

  

На примедбу да се и ДСС раније залагала за улазак у ЕУ и предано радила на
европским интеграцијама, она је одговорила да је "ЕУ је тада био клуб богатих, срећних,
стабилних земаља", али да "те земље више нису ни богате ни срећне ни стабилне".

  

Рашковић-Ивић је изјавила данас у Зрењанину да је прошле године Закон о избеглицама
измењен на штету избеглих лица, те да ће га та странка променити, по преузимању
одговорности за вођење земље.

  

Према важећим законским прописима, како је истакла, од избеглица се тражи да,
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уколико желе да стекну право својине над кућама које су саградили, уз помоћ донација и
општина на чијој су се територији нашли после прогона, практично откупе те куће како
би постали њихови власници, саопштио је ДСС.

  

"То у суштини значи да се од избеглица тражи да плате држави донације међународних
организација, донације општина и сопствени рад. Такво решење је апсолутно
неправедно и нелогично", рекла је Ивић, која је и члан Председништва ДСС.

  

Према њеним речима, ДСС је иницирала измене спорних одредби тог Закона и истакла
да до данас никакве реакције садашње власти није било.

  

"Зато ћемо овај закон морати да изменимо после избора, уколико нам народ укаже
поверење да поново управљамо Србијом", закључила је Ивић.

  

Ивић је по доласку у Зрењанин обишла неколико избегличких породица. Након посете
Зрењанину Ивић је одржала трибину у Клеку.

  

(Фонет-Танјуг)
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